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Milí spoluobčané,  

můj dnešní příspěvek bude tak trochu „od každého něco“, jednu spojovací 
linii ale přece mít bude, a tou je shovívavost, tolerance a vzájemná ohledupl-
nost.  

Jak jsem zmínila již ve svém minulém příspěvku, od počátku roku připra-
vujeme určité změny ve struktuře a členění obecních webových stránek 
(www.libhost.cz), a to z důvodu zlepšení jejich přehlednosti a možnosti poskyt-
nutí ještě většího objemu informací pro ty z vás, kteří naše stránky pravidelně 
navštěvujete. Vzhledem k tomu, že jsou tyto změny prováděny v podstatě „za 
pochodu“, může v těchto dnech docházet k určitému nestandardnímu provozu 
stránek, kdy jsou některé příspěvky vkládány a opětovně vyjímány, nebo jsou u 
nich následně doplňovány či upravovány údaje o délce zveřejnění apod., popř. 
k tomu, že některé části stránek ještě nejsou plně funkční (to se týká např. 
nové záložky, označené jako „Kalendáře“). Žádám vás proto o trpělivost a sho-
vívavost k tomuto stavu, neboť s administrátorem stránek Ing. Alešem Hánou, 
a zpracovatelem našich stránek, společností Web & Media, děláme všechno 
proto, aby co nejdříve vše fungovalo k naší i vaší plné spokojenosti.  

A protože se nás již „zima zeptala, co jsme dělali v létě“ (resp. tedy na 
podzim), tak musím říci, že když jsme se na podzim rozhodovali, zda při zimní 
údržbě našich komunikací budeme či nebudeme solit, jednoznačně jsme 
upřednostnili variantu „nesolit“, a to z několika důvodů. Ten ekonomický důvod 
spočívá jednak v tom, že pro uskladnění posypové soli nemá obec k dispozici 
vhodné kryté a uzavřené prostory, které by zaručily, že sůl nenavlhne a tím se 
neznehodnotí, a jednak v tom, že posyp solí je mnohem dražší než posyp štěr-
kem, a navíc solením trpí auta, vaše boty a kalhoty, i povrch vozovky. Důvo-
dem ekologickým je pak snaha o ohleduplnost nejen k životnímu prostředí jako 
takovému, neboť půda, voda i volně žijící živočichové pravidelným zasolová-
ním trpí, ale konkrétně i k tlapkám vašich psích či kočičích miláčků a k vašim 
živým plotům, kterým každoroční rozšlapaná slaná břečka bezesporu také 
neprospívala. A není možno ignorovat ani skutečnost, že právě z těchto důvo-
dů začínají mnohá města i obce od solení upouštět, a někde je solení dokonce 
přímo zakázáno obecně závaznou vyhláškou. Objektivně je však nutno připus-
tit, že solení má jednu výhodu, a tou je větší bezpečnost pro řidiče i pro chodce 
zejména v případě náledí nebo uježděného sněhu, protože úplně jinak se jede 
či jde pěšky po posolené cestě a úplně jinak po cestě posypané štěrkem. 
Zejména starší spoluobčané proto byli zaskočeni tím, že cesta klouže, i když je 
posypaná, někteří řidiči tomuto stavu nepřizpůsobili rychlost své jízdy, a mnozí 
z vás měli pocit, že se mohlo sypat více, nebo častěji, nebo raději rovnou začít 
solit. A opětovně jsme u potřeby určité shovívavosti a tolerance, protože já 
jsem zcela přesvědčena o tom, že se našim pracovníkům, Petru Bradáčovi a 

SLOVO STAROSTKY 

http://www.libhost.cz/
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Jaroslavu Hajdovi určitě nedá upřít pracovní nasazení ani snaha poprat se 
s nástrahami přírody co nejlépe. Bohužel, při letošním nestálém počasí, kdy se 
teploty během 24 či 48 hodin několikrát výrazně změnily, a ledovka byla nejen 
v Libhošti, ale prakticky po celé republice, a také při určitém výpadku techniky, 
kdy hned ten první den bylo nutno řešit závadu na rozmetadle štěrku, docháze-
lo k situacím, že některé místní komunikace nebyly během dne optimálně 
sjízdné. Přesto považuji za potřebné uvést, že vzhledem k tomu, že jsme 
v řešení těchto „kalamitních“ situací úplnými nováčky, jsme si ve srovnání 
s okolními obcemi nevedli zase tak špatně, což ocenili zejména řidiči, kteří do 
Libhoště přijížděli odjinud, a někteří z nich se o této skutečnosti neopomněli na 
obci pochvalně zmínit. No, jak praví staré přísloví, doma není nikdo prorokem, 
a tak bych Vás chtěla alespoň ubezpečit, že s každou další sněhovou nadílkou 
budeme získávat tolik potřebné zkušenosti, a zvlášť kritická místa, či místa, 
kde je zvýšený provoz (tzn. zejména křižovatky, prostor před ZŠ a MŠ, obec-
ním úřadem, poštou, atd.) budou pro větší bezpečnost nás všech i solena.     

Na závěr bych chtěla ještě připomenout, že na Obecním úřadě v Libhošti 
jsou zpracovávány i takové agendy, u nichž je nakládáno s osobními či citli-
vými údaji, a tyto údaje jsou zaměstnanci úřadu samozřejmě povinni chránit 
před jejich případným zneužitím. Chtěla bych vás proto požádat, abyste při 
návštěvě úřadu tuto skutečnost respektovali, a vstupovali do kanceláří vždy 
jednotlivě, popř. vyčkali na chodbě i v případě, kdy úředníci vyřizují nějakou 
záležitost telefonicky. Projevíte tím potřebnou ohleduplnost nejen vůči svým 
spoluobčanům, neboť každý z vás má právo na své soukromí, ale i vůči za-
městnancům úřadu, kteří se nemohou naplno věnovat současně více klientům.     

Ing. Helena Šimíčková, starostka   

 

 

 

Z jednání rady obce 

Jak starostka Ing. Helena Šimíčková zmínila v minulém čísle libhošťského 
zpravodaje, v letošním roce se budou členové Rady obce (RO) scházet nikoli 
jednou za čtrnáct dnů, ale v pravidelných měsíčních intervalech, vždy první 
pondělí v měsíci. První letošní schůze RO bylo trochu výjimkou z tohoto pravi-
dla, neboť k ní došlo (z pochopitelných důvodů) až druhé pondělí v měsíci, tedy 
9.ledna 2012. Tato schůze musela být navíc z důvodu velkého množství pro-
jednávané agendy rozdělena do dvou termínů, kdy ten druhý se uskutečnil 23. 
ledna 2012. 

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE  
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Z jednání rady obce dne 9. ledna a 23. ledna 2012 

Komise RO v roce 2012 

9.1.2012 
RO nejprve vzala na vědomí, že k 31.12.2011 ukončila svou činnost Komi-

se pro přípravu oslav 600 letého výročí první písemné zmínky o obci Libhošť. 
Následně RO rozhodla o počtu a rozsahu činnosti komisí RO pro rok 2012 a 
další léta takto:  

Komise pro kulturu a sport, která bude mít ve své náplni zajištění a pořá-
dání kulturních, sportovních a společenských akcí přímo dotovaných z rozpoč-
tu obce – tzn. zejména tradiční akce, jako den obce, mikulášskou nadílku spo-
jenou s rozsvícením vánočního stromečku, ale i akce nové, dle připravovaného 
plánu práce. RO přitom doporučila zařadit do plánu více rozmanitých akcí a 
také více akcí se sportovní tematikou, zejména ve vztahu k využití volného 
času dětí a mládeže. V kulturní a sportovní oblasti činnosti bude komise spolu-
pracovat s dalšími spolky a sdruženími v obci, popř. bude tuto činnost koordi-
novat.   

Předsedkyní této komise RO jmenovala Radmilu Bolomovou, a současně ji 
pověřila zpracováním plánu činnosti komise na rok 2012, včetně návrhu roz-
počtu, a také ji pověřila předložením seznamu členů komise. Komise naváže 
na činnost původní Komise pro kulturu, vzdělání, sport a spolkovou činnost, 
která v roce 2011 pracovala pod vedením Zbyňka Tomšíka, který  k 31.12.2011 
na vlastní žádost a z osobních důvodů odstoupil z funkce předsedy.  

Komise pro občanské záležitosti bude organizačně zajišťovat zejména ví-
tání nově narozených občánků a blahopřání seniorům při příležitosti kulatých či 
půlkulatých narozenin, bude se podílet na zajištění významných občanských 
obřadů a jubileí (svateb, včetně výročních zlatých či diamantových svateb, 
apod.), přípravu různých společenských setkání, přípravu oslav různých vý-
znamných jubileí, výročí a slavnostních či pietních aktů. Dále se bude komise 
organizačně podílet na další činnosti se sociální, zdravotní a výchovně vzdělá-
vací tématikou, kdy bude spolupracovat se ZŠ, MŠ, Místní knihovnou Libhošť, 
klubem seniorů a dalšími spolky a sdruženími.  

RO jmenovala předsedkyní této nové komise Miloslavu Blažkovou a požá-
dala ji o přípravu rámcového plánu činnosti komise na rok 2012, včetně návrhu 
rozpočtu, a také ji pověřila předložením seznamu členů komise.  

Komise pro rozvoj obce bude v letošním roce velkou část své činnosti smě-
řovat na dopracování a projednání strategického plánu rozvoje obce 
v nejbližších letech, a také na vytipování   a přípravu projektů, sloužících jako 
podklady pro žádosti o dotace na regionální, krajské i celostátní úrovni. Komise 
bude rovněž připravovat a posuzovat různé majetkoprávní či investiční záměry 
obce, dávat podněty k účelnému hospodaření s majetkem obce, apod.   
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RO dále vzala na vědomí záměr Víta Škarky odstoupit z funkce předsedy 
Komise pro rozvoj obce na vlastní žádost k 1.1.2012, přičemž jej, jako odstupu-
jícího předsedu, současně požádala, aby svolal schůzku komise, na níž bude 
vyřešena otázka předsednictví komise, popř. rozšíření počtu členů komise.  

Vzhledem k velkému rozsahu problematiky komisí a nutnosti přípravy pod-
kladů, spadajících pod jednotlivé komise, se RO usnesla tuto problematiku 
dořešit samostatně na pokračování schůze RO dne 23.1.20 v 17:00 hodin, a 
pověřila starostku Ing. Helenu Šimíčkovou opětovným pozváním jednotlivých 
předsedů, či odstupujících předsedů komisí. 

 

23.1.2012 

RO navázala na předchozí jednání ohledně komisí RO ze dne 9.1.2012. 
Přítomní na schůzi rady dne 23.1.2012 byli: 

- předsedkyně Komise pro kulturu a sport Radmila Bolomová 
- předsedkyně Komise pro občanské záležitosti Miloslava Blažková 
- odstupující předseda Komise pro rozvoj obce Vít Škarka 

Komise pro kulturu a sport 

Předsedkyně komise Radmila Bolomová RO sdělila, že všichni dosavadní 
členové komise, včetně bývalého předsedy, hodlají i nadále v činnosti pro obec 
pokračovat, doplnila pouze jednoho nového člena komise, a tím je Hana Balá-
žová. Tento návrh RO schválila.  

Komise tedy bude pracovat ve složení :  

Radmila Bolomová (předsedkyně), Zbyněk Tomšík, Petr Genserek, Milo-
slava Blažková, Roman Modrovič, Radka Žabková, Ing. Martin Šenk, Miro-
slav Boháč, Hana Balážová.   

Radmila Bolomová dále předložila RO plán činnosti komise na rok 2012, spolu 
s finančním rozpočtem, který obsahoval i návrh na zakoupení 2 ks stolů na 
stolní tenis, včetně příslušenství, které budou součástí výbavy místní tělocvičny 
ve správě obce. RO všechny předložené návrhy schválila.  

Komise pro občanské záležitosti 

Předsedkyně komise Miloslava Blažková předložila RO navržený seznam čle-
nů komise, tento návrh RO schválila.   

Komise tedy bude pracovat ve složení: 

Miloslava Blažková (předsedkyně), Veronika Blažková, Milada Vágaiová, 
Hana Balážová, Petr Genserek, Růžena Hanzelková, Jarmila Boháčová, 
Anna Štěpánková (nebo paní Zaicová).  

Miloslava Blažková seznámila RO také se svou představou činnosti komise na 
rok 2012, včetně předpokládaného finančního rozpočtu. RO předložené návrhy 
schválila.  
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Komise pro rozvoj obce 

Odstupující předseda Komise pro rozvoj obce Vít Škarka a člen komise 
Martin Skalík informovali RO o proběhlé schůzce komise, s tím, že Vít Škarka 
trvá na svém odstoupení a navrhuje jako nového předsedu komise člena RO 
Martina Skalíka. Tento návrh Martin Skalík přijal a RO jej schválila.  

RO následně požádala nového předsedu komise Martina Skalíka o zpra-
cování plánu činnosti komise na rok 2012 a také o předložení návrhu na pří-
padné rozšíření členů komise. 

 
 

Posouzení žádostí o VFP (veřejnou finanční podporu) 

9.1.2012 
Starostka Helena Šimíčková informovala RO o podaných žádostech na zá-

kladě „Zásad pro poskytování Veřejné finanční podpory z rozpočtu obce Lib-
hošť“ a uvedla, že k termínu 15.12.2011 obdržela obec Libhošť od jednotlivců, 
spolků či sdružení celkově třináct žádostí o poskytnutí VFP na akce a činnosti, 
které se mají uskutečnit v průběhu roku 2012. Celková požadovaná výše žá-
dostí o VFP je 353.067,- Kč. V rozpočtu obce pro rok 2012, schváleném ZO, je 
pro VFP vyčleněna částka 150.000,- Kč.  

 
RO došla k závěru, že nebude iniciovat změnu rozpočtu obce na nejbližším 

zasedání ZO, která by byla nutná pro případné plné uspokojení žádostí o VFP, 
a navrhne ZO, aby bylo provedeno krácení jednotlivých žádostí o VFP, tak, aby 
celková poskytnutá VFP nepřesáhla 150.000,- Kč. K tomuto záměru RO vede i 
skutečnost, že přímo v rozpočtu obce na rok 2012 je vyčleněna částka (mimo 
VFP) ve výši 90.000,- Kč, určená pro podporu činnosti mládeže ve spolcích. 
V této souvislosti se RO rozhodla vzdát se pro rok 2012 svého práva rozhodo-
vat o výši VFP do 10.000,- Kč a ponechat veškerá rozhodnutí o výši všech 
žádostí o VFP na rozhodnutí ZO. Jednotlivé žádosti o VFP byly RO podrobně 
rozebírány a hodnoceny z hlediska přínosu jednotlivých akcí a činností pro 
kulturní, sportovní a společenský život obce a výsledkem bylo vytvoření návrhu 
krácení původní výše požadavků o VFP, který RO doporučí ZO na zasedání 
ZO dne 9.2.2012. 

 
RO byla dále informována místostarostou Milanem Honešem, že obdobně 

jako v roce 2011 bude i v roce 2012 možnost získat podporu pro činnost spolků 
na základě uzavřené smlouvy o reklamě se společností ASOMPO, a.s. RO 
vzala tuto informaci na vědomí, s tím, že stejně jako v loňském roce bude tato 
smlouva uzavřena s FC Libhošť, neboť reklama je umístěna v areálu obecního 
sportoviště. Z tohoto důvodu také RO nenavrhla FC Libhošť přiznání již žádné 
finanční částky v rámci žádosti o VFP.  
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Seznam žádostí a návrh RO:  

poř.
č. 

datum 
podání 

žadatel 
požadovaná 
výše VFP 

návrh 
RO 

1 14.11.2011 
Jan Mech, Libhošť 330,  
resp. Ing.Martin Hanzelka, Libhošť   

19 367 5000 

2 15.11.2011 Klub důchodců Libhošť 34 000 24000 

3 8.12.2011 Jiří Michálek, Libhošť 59 9 500 5000 

4 9.12.2011 SDH Libhošť 29 000 10000 

5 12.12.2011 FC Libhošť 26 000 0 

6 12.12.2011 
Pavel Hanzelka, Libhošť 503 (kynologický 
klub NJ) 

5 000 0 

7 12.12.2011 Osvětová beseda Libhošť 45 000 40000 

8 12.12.2011 Myslivecké sdružení Libhošť 60 000 30000 

9 14.12.2011 Družstvo staré gardy FC Libhošť 12 700 0 

10 14.12.2011 Český zahrádkářský svaz Libhošť 10 000 10000 

11 14.12.2011 Futsalový oddíl 1.FT Libhošť 29 000 0 

12 14.12.2011 Šárka Gavendová, Libhošť 498 21 500 5000 

13 15.12.2011 Český svaz včelařů Libhošť 30 000 21000 

CELKEM 353 067    150 000 

RO pověřila starostku předložením návrhu RO v krácených objemech VFP na 
zasedání ZO dne 9.2.2012. 
 

Obecně závazné vyhlášky - odpady 

9.1.2012 
Místostarosta Milan Honeš předložil RO k posouzení a připomínkování návrh 
znění „Obecně závazné vyhlášky č. 1/2012, o stanovení systému shromažďo-
vání, sběru, přepravy, třídění, využívání komunálních odpadů a nakládání 
s biologicky rozložitelným a stavebním odpadem“, a návrh znění „Obecně zá-
vazné vyhlášky č. 2/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďo-
vání, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů“. 
Místostarosta k tomu dále uvedl, že návrh znění obou vyhlášek byl zpracován 
v souladu s doporučenými vzory vyhlášek, dostupnými na stránkách Minister-
stva vnitra, odboru dozoru a kontroly veřejné správy, kam se také budou vy-
hlášky následně zasílat ke kontrole.  

Pokud se týká článku 4 vyhlášky č. 2/2012, místostarosta RO také informoval o 
tom, že výsledná částka sazby poplatku sestává ze dvou položek, přičemž 
položka pod písm. b) je stanovena na základě skutečných nákladů obce 
v předchozím roce (tzn. v roce 2011) na sběr a svoz netříděného komunálního 
odpadu za poplatníka a kalendářní rok, přičemž tato částka bude známa až 
koncem měsíce ledna. Před zasedáním ZO dne 9.2.2012 bude tato částka do 
vyhlášky doplněna. 
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RO pak po diskuzi o předložených variantách, týkajících se článku 5 a člán-
ku 6, doporučila zahrnout do návrhu vyhlášky č. 2/2012 následující znění:   

u variant způsobu splatnosti poplatku  
-  variantu č. 2, tzn. úhradu poplatků v jedné nebo ve dvou splátkách 

u variant  osvobození a úlev z poplatků 
- pouze úlevy v případech dlouhodobých pobytů v zařízeních sociální a 

zdravotní péče, výkonu vazby, trestu odnětí svobody a v případech pro-
kazatelně dlouhodobých pobytů v zahraničí. 

RO pak pověřila místostarostu Milana Honeše zasláním návrhu vyhlášky na 
ministerstvo ke kontrole ještě před zasedáním ZO. V případě kladného vyjád-
ření ministerstva vnitra ke znění vyhlášek RO doporučuje, aby ZO obě vyhláš-
ky na svém zasedání dne 9.2.2012 v předloženém znění schválilo.  

 

Majetkoprávní záležitosti 

9.1.2012 
a) Smlouva o nájmu pozemků s AGPK a.s. Sedlnice 

Místostarosta Milan Honeš předložil RO návrh AGPK a.s. na „Aktualizaci 
nájemní smlouvy na nemovitosti“. Jedná se o pozemky na katastrálním 
území Libhošť ve vlastnictví obce Libhošť (ve valné většině v kategorii „or-
ná půda,“ případně „trvalý travní porost“), jež jsou dlouhodobě v pronájmu 
u AGPK a.s.  
Starostka Helena Šimíčková informovala RO, že se v tomto případě nemů-
že jednat o aktualizaci stávající nájemní smlouvy, jelikož předchozí nájem-
ní smlouva byla podepsána před vznikem samostatné obce Libhošť a před 
dokončením digitalizace katastrálního území obce. Je tedy nutné uzavřít 
zcela novou nájemní smlouvu a postupovat v tomto případě standardní 
cestou, tj. dle ust. § 39 zákona o obcích, podle něhož záměr obce prona-
jmout nemovitý majetek na dobu delší než 30 dnů musí být zveřejněn po 
dobu nejméně 15 dnů před rozhodnutím v příslušném orgánu obce (tzn. 
RO nebo ZO, přičemž nájemní smlouvy jsou v kompetenci RO) vyvěšením 
na úřední desce obecního úřadu. Návrh nájemní smlouvy, předložený 
AGPK a.s., byl RO doplněn o pronájem na dobu neurčitou, o zkrácení vý-
povědní lhůty nájmu nemovitostí z 5 na 3 roky, a byly upraveny formulace 
některých podmínek. RO pověřila místostarostu Milana Honeše přípravou 
tohoto majetkoprávního záměru a starostku Helenu Šimíčkovou podpisem 
smlouvy o pronájmu. 

b) Pronájem nemovitostí, výpůjčka nemovitostí 
Místostarosta Milan Honeš informoval RO o stavu nájemních smluv na vy-
užití jednotlivých místností v domě č.p. 230 (budova bývalého MNV). Tyto 
smlouvy byly původně uzavřeny mezi městem Nový Jičín a jednotlivými 
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dalšími subjekty, včetně některých obecních spolků, a po osamostatnění 
obce byly automaticky převzaty a platí doposud. Během roku 2011 však 
došlo jednak ke změnám ve využívání některých prostor, a navíc vedení 
obce zjistilo nedostatky ve znění a obsahu původních smluv. Na základě 
těchto informací se RO rozhodla pro uzavření nových nájemních smluv, 
tak, aby byly v souladu se skutečným stavem věci a reflektovaly stávající 
způsob ve využívání místností..  
Dále místostarosta RO informoval o současném stavu přípravy smlouvy o 
dlouhodobé výpůjčce nemovitostí ve sportovním areálu obce pro zajištění 
provozování sportovní činnosti FC Libhošť. Tato nově připravovaná smlou-
va o výpůjčce bude konkrétně specifikovat rozsah využívání jednotlivých 
pozemků a budov pro účely činnosti FC Libhošť, s ohledem na další způ-
soby využití areálu obecního sportoviště.  
RO souhlasila se zveřejněním těchto majetkoprávních záměrů obce, pově-
řila místostarostu Milana Honeše přípravou příslušných podkladů a starost-
ku pak podpisem příslušných dokumentů.  

c) Věcná břemena a souhlas obce jako vlastníka ke stavbě 
Starostka Helena Šimíčková informovala RO o žádosti Josefa Petřeka, ma-
jitele projekční  kanceláře PELMONT, Císařská 88, Nový Jičín, zastupující 
ČEZ Distribuci, a.s., ve správním řízení. Jedná se o souhlas se stavbou a 
souhlas se vstupem na parcelu č. 905 v k.ú. Libhošť za účelem provádění 
stavebních a montážních prací. RO dále schválila znění předložené 
smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene k umístění zaříze-
ní elektrizační distribuční soustavy do předmětného pozemku, a to dle 
energetického zákona č. 458/2000 Sb. Tato smlouva, uzavřená mezi Obcí 
Libhošť a ČEZ Distribucí, a.s., bude zároveň předložena před příslušným 
stavebním úřadem jako doklad souhlasu vlastníka (obce) s umístěním 
stavby dle § 86 stavebního zákona č. 183/2006 Sb.  
RO pověřila starostku Helenu Šimíčkovou podpisem této smlouvy a vyho-
tovením a podpisem dalších příslušných dokumentů.   
 
 

Platový výměr ředitelky ZŠ a MŠ 

9.1.2012 
V souvislosti s nařízením vlády č.  448/2011 Sb. kterým se s účinností od 
1.1.2012 mění nařízení vlády č. 564/2006 Sb., o platových poměrech zaměst-
nanců ve veřejných službách a správě, ve znění pozdějších předpisů, byl sta-
rostkou Helenou Šimíčkovou RO předložen nový platový výměr ředitelky pří-
spěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Libhošť 90. RO obce 
tento platový výměr schválila  a pověřila starostku Helenu Šimíčkovou podpi-
sem výměru. 
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Dohoda o vypořádání dlouhodobých závazků  
města NJ a s obcí Libhošť 

9.1.2012 
Místostarosta Milan Honeš informoval RO o skutečnosti, že v rámci pokračují-
cích jednání o  dělení majetku mezi městem Nový Jičín a obcí Libhošť byl po 
vzájemném připomínkování předložen městem návrh „Dohody o vypořádání 
dlouhodobých závazků města Nový Jičín s obcí Libhošť a o dílčím majetkovém 
vyrovnání“ (dále jen „dohoda“). Jedná se o dlouhodobé závazky města Nový 
Jičín, které jsou nedílnou součástí dělení majetku, a jejichž část dle zákona 
přechází na obec Libhošť. Tato dohoda stanovuje rozdělení dlouhodobých 
závazků mezi městem Nový Jičín a obcí Libhošť na základě „územního princi-
pu“, přičemž tento princip byl schválen ZO obce Libhošť (viz usnesení RO č. 
8/2011/Z-8). Dohoda byla doplněna o článek, řešící způsob dílčího majetkové-

ho vyrovnání – a to zápočtem úhrad splátek úvěru čerpaného městem Nový 
Jičín na financování akce „Kanalizace a ČOB Libhošť“ oproti zápočtu podílu 
obce Libhošť na majetku města v rámci majetkového vyrovnání. RO tuto 
smlouvu schválila a pověřila starostku jejím podpisem.  
 

Různé 

9.1.2012 
V tomto bodě starostka informovala RO o projektové a inženýrské činnosti, 

kterou bude obec v součinnosti s Komisí pro rozvoj obce a na základě vypsání 
příslušných výběrových řízení průběžně v roce 2012 zajišťovat.  

Jedná se o dořešení záležitosti, týkající se „dešťové kanalizace na pozemku 
parc.č. 1626/1 v k.ú. Libhošť“, neboť o tuto opuštěnou věc se nikdo v průběhu 
zákonné lhůty, která skončila v prosinci 2011, nepřihlásil, připadla podle ust. § 
135 odst. 1 občanského zákoníku do vlastnictví obce. Vzhledem k tomu, že 
tato věc je ve smyslu ust. § 2 odst. 3 stavebního zákona „stavbou“, bude nutno 
existenci této stavby zákonným způsobem legalizovat. K tomu bude použit 
postup dle ust. § 125 odst. 2 stavebního zákona, neboť je možno mít za to, že 
tato stavba byla řádně povolena a je určena k účelu, pro který je svým staveb-
ně technickým uspořádáním vybavena, nedochovaly se k ní však žádné dokla-
dy. Aby mohl stavební úřad oficiálním způsobem potvrdit existenci této stavby, 
musí být zpracována dokumentace jejího skutečného provedení, resp. zjedno-
dušená dokumentace (tzv. „pasport stavby“), který stavební úřad po předložení 
ověří.   

Obdobný postup bude nutno zvolit i poté, co se po schválení příslušné kup-
ní smlouvy, uzavřené mezi obcí Libhošť a společností AGPK a.s. Sedlnice, 
stane obec mimo jiné i vlastníkem stavby č.p. 146 na pozemku parc.č. st. 413 
v k.ú. Libhošť. I u této stavby je oprávněný předpoklad, že byla v minulosti řád-
ně povolena a užívána, avšak na straně prodávajícího ani u příslušného sta-
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vebního úřadu se k ní nedochovaly žádné doklady. Vzhledem k tomu, že obec 
má záměr požádat stavební úřad z důvodu nevyhovujícího stavebně technic-
kého stavu této stavby o povolení k jejímu řádnému odstranění, bude nutno pro 
tyto účely nechat příslušným způsobem zpracovat dokumentaci bouracích pra-
cí, jejímž podkladem bude právě i zjednodušená dokumentace stavby.   

Dále starostka RO informovala o skutečnosti, že v rozmezí 19.10.2011 – 
21.10.2011 podala obec u stavebního úřadu žádosti o prodloužení platnosti 
stavebních povolení na tyto stavby: „Kanalizace a ČOV Libhošť – 2.etapa, ve-
řejné části kanalizačních přípojek“, „Kanalizace a ČOV Libhošť – 2.etapa, ka-
nalizační přípojky – domovní část“ a „Kanalizace a ČOV Libhošť – 2.etapa, 
přípojka NN k čerpací stanici ČS 1 a přípojky NN pro domovní čerpací stanici 
(od sloupů nadzemního vedení k elektroměrovým rozvaděčům ER) a kabelový 
přívod k RMS“. Vzhledem ke skutečnosti, že příslušná stavební povolení byla 
vydána v letech 2005, 2006 a 2007, a vlastnické i jiné poměry k některým po-
zemkům, dotčeným stavbou, se v současné době změnily (a to m.j. i z důvodu 
dokončené digitalizace katastrálního území obce), vyžádal si stavební úřad 
doplnění či aktualizaci příslušných dříve předložených podkladů, včetně vyjád-
ření vlastníků a správců sítí. Jelikož z důvodu řešení jiných naléhavých úkolů 
v závěru roku 2011 nebylo možno všechny potřebné podklady ve stanovené 90 
denní lhůtě zajistit, požádá obec stavební úřad o její přiměřené prodloužení.   

RO vzala všechny tyto informace na vědomí, s tím, že zajištěním konkrét-
ních úkolů budou jednotliví členové pověřováni dle aktuální potřeby.   

Na základě oficiálního zápisu z jednání RO zpracoval  
Jaroslav Šimíček 

 
 

Ohlédnutí za prvním rokem samostatné Libhoště 
 

Přesně před rokem, 1. února 2011, se v sále pohostinství u Kolářů usku-
tečnilo ustavující zasedání zastupitelstva samostatné obce Libhošť, které zvoli-
lo orgány obce. Den nato, 2. února 2011, jsme po svém zvolení nastoupili spo-
lu se starostkou paní Ing. Helenou Šimíčkovou do úřadu. Během dvou hodin 
jsme převzali od správce obce pana Bořuty dosavadní agendu a začala naše 
usilovná práce s cílem vytvořit v Libhošti po více než 30 letech fungující úřad, 
blízký a přívětivý občanům, a podmínky pro fungující obec, ve které se obča-
nům dobře žije.  

Počátky našeho „úřadování“ nebyly jednoduché. Začínali jsme v malé a 
studené místnosti s minimálním vybavením nábytkem a výpočetní a kancelář-
skou technikou, bez které se práce úřadu neobejde. Po nezbytných procedu-
rách, spojených se zaregistrováním osob oprávněných k jednání za obec na 
všech úřadech, se kterými obec a obecní úřad nutně musí spolupracovat, uza-
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vřením smluv na dodávky energií, uzavřením smluv na zimní údržbu, na odvoz 
komunálního odpadu, na údržbu veřejného osvětlení, zajištění dopravní ob-
služnosti, převzetí přenesené působnosti, převod ZŠ a MŠ a spoustu dalších 
úkolů a povinností k základnímu chodu obce, následovalo v polovině února 
zahájení jednání s Novým Jičínem o dělení majetku. Tento složitý proces po 
ročním vyjednávání zatím není u konce, i když poslední výsledky jednání na-
značují, že pokud nedojde k zásadním problémům, v polovině letošního roku 
by mohl být proces dělení ukončen podpisem závěrečného protokolu. 

Jedním z nejdůležitějších úkolů, které bylo nutno od počátku řešit, byl vý-
běr zaměstnanců obecního úřadu. Na tři vytvořená pracovní místa bylo vyhlá-
šeno nabídkové řízení, ke kterému se přihlásilo 138 zájemců. Už pohled na 
balík dopisů se žádostmi o přijetí, který každodenně doručovala pošta, a které 
bylo nutno zadministrovat, byl traumatizující. Nicméně s odstupem 7 měsíců 
mohu odpovědně prohlásit, že jsme se starostkou měli šťastnou ruku a vybrali 
jsme kvalifikované a zodpovědné zaměstnance, kteří se na svých pozicích plně 
osvědčili.  

Ve výčtu úkolů a nutných povinností, které bylo zejména v prvních šesti 
měsících nutno splnit, bych mohl dlouze pokračovat. Nechci tím však zatěžovat 
čtenáře, neboť o všech činnostech, které obecní úřad a orgány obce řešily 
nebo se jimi zabývaly, byli v průběhu roku na stránkách zpravodaje informová-
ní. Jsem rád, že všechna martyria, spojená se vznikem obce, jsou za námi. 
Mnoho administrativních a časově náročných úkonů již nikdy nebude nutno 
opakovat, jsou provedeny jednou provždy. 

Občany obce určitě tolik nezajímá, co se děje za dveřmi obecního úřadu, 
jako to, v čem je samostatná obec pro občany přínosem. V prvním pořadí bylo 
naším úkolem zajistit čistotu a pořádek na obecních prostranstvích v lepším 
nebo minimálně v takovém rozsahu, jak byl prováděn v době, kdy byla obec 
pod Novým Jičínem. K tomuto účelu obec pořídila profesionální zahradní trak-
tor k sečení trávy Honda a motorovou kosu. Velmi nám pomohlo, že obec 
v rámci dělení majetku s Novým Jičínem získala traktor v poměrně dobrém 
technickém stavu, ke kterému byla později zakoupena vlečka a sypač pro zim-
ní údržbu místních komunikací.. Vnímaví občané si jistě všimli, že kromě udr-
žovaných travnatých ploch v majetku obce, na hřbitově i jinde zmizel často 
kritizovaný nepořádek kolem kontejnerů na separovaný odpad, kolem autobu-
sových zastávek, na školním hřišti i jinde. Po jednání s vedoucími pracovníky 
AGPK Sedlnice a.s., kteří nám vyšli vstříc, jsme příznivě vyřešili i problém, kde 
skládkovat nebo kam odvážet značné množství trávy, vzniklé při sečení obec-
ních ploch. V dubnu jsme se dozvěděli nepříjemnou zprávu, že předmětem 
dělení majetku nebudou hnědé kontejnery na biologicky rozložitelný odpad 
(zahradní zbytky). Z tohoto důvodu obec pořídila 17 kontejnerů do svého ma-
jetku. Pro dvě stání na kontejnery na separovaný odpad obec vybudovala nový 
podklad ze zámkové dlažby, tak, aby se stanoviště dala dobře udržovat. Tato 
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dvě stanoviště jsou vybudována v Malé Vídni a na místní komunikaci směrem 
k Malé Sovce. K ukládání hřbitovního odpadu byl zakoupen nový uzavřený 
kontejner, jehož vývoz zajišťuje obec sama. Otevřený kontejner, na který nebyl 
příjemný pohled, byl vrácen městu. V letošním roce máme v úmyslu vybudovat 
ještě jedno stanoviště kontejnerů na separovaný odpad, někde uprostřed mezi 
prodejnou Jednota a bývalou prodejnou Jednota na horním konci. 

Zlepšení doznaly i místní komunikace. Komunikace na horním konci byly 
vyspraveny asfaltovou, obalovanou směsí. Vzhledem k tomu, že na horním 
konci se plánuje stavba kanalizace, budou výtluky do doby ukončení stavby a 
položení asfaltového koberce opravovány takovýmto způsobem. Šotolinové 
cesty byly vyrovnány a zaválcovány asfaltovým recyklátem. Ještě před samot-
nou opravou cest obec provedla na několika místech vyčištění příkopů, vyčiš-
tění propustků a dešťové kanalizace. Tyto práce se v obci neprováděly několik 
let a podle toho to taky vypadalo. Vyčištěny byly zcela zanesené příkopy na 
Břehách a po celé délce záhumenní cesty až po dolní konec, příkop u hraničky 
na horním konci a propustek a příkop u „císařské“ cesty. Pracovníci obce vyčis-
tili všechny žlaby, instalované v místních komunikacích, vybudované 
k odvádění dešťové vody. Asi není pamětníka, který si vzpomíná, kdo je napo-
sled čistil. Byly zcela zanesené a neplnily svůj účel. Z podnětu občanů, bydlí-
cích v okolí hasičské zbrojnice, i na upozornění hasičů na vytékání značného 
množství dešťové vody z farmy AGPK, která zaplavovala zahrady a zanášela 
bláto před hasičskou zbrojnici, vstoupila obec do jednání s vedoucími pracov-
níky AGPK a.s. Sedlnice. Výsledkem jednání bylo vybudování silničního žlabu 
v komunikaci, který zachycuje a odvádí do dešťové kanalizace vodu, vytékající 
z areálu farmy i ze záhumenní břehové cesty. Vybudování žlabu zajistilo a 
financovalo AGPK a.s. Sedlnice. Žlab je vybudován na komunikaci ve vlastnic-
tví AGPK. Další silniční žlab na stejné komunikaci, ale v části, která je již ve 
vlastnictví obce (u kapličky), vybudovala na své náklady obec. Tím by měla být 
veškerá voda, stékající z farmy i z asfaltových ploch pod farmou zcela zachy-
cena a neměla by způsobovat zanášení komunikace před hasičskou zbrojnicí a 
způsobovat škody občanům, bydlícím v této části obce. Další menší nově vy-
budovaný žlab zachycuje vodu z Břehů nad domem rodiny Štěpánů a poslední 
žlab, vybudovaný v loňském roce, zachycuje vodu na horním konci od bytovek, 
která způsobovala erozi šotolinové cesty.   

Obec hned v prvním roce své samostatnosti realizovala dvě invenční ak-
ce. Pro připomenutí to bylo vybudování nového chodníku kolem mateřské školy 
a tělocvičny a výměna všech dveří a oken v budově mateřské školy. V budově 
mateřské školy od její výstavby v sedmdesátých letech minulého století, kromě 
přestavby kotelny z vytápění pevnými palivy na plyn v roce 1994, nebyla pro-
vedena žádná větší oprava nebo rekonstrukce. Přitom některá vyklápěcí okna 
již byla ve stavu ohrožujícím děti nebo zaměstnance. Požadavky vedoucích 
pracovníků školy a školky na výměnu oken nebyly v Novém Jičíně dlouho vy-
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slyšeny. K významnějším opravám došlo i v budově základní školy. Na všech 
radiátorech ústředního topení byly namontovány termostatické ventily, některé 
rezivějící radiátory byly vyměněny za nové. Vzhledem k nemožnosti regulace 
tepla byly učebny přetápěny a drahé teplo vypouštěno otevřenými okny ven. 
Dále byla vyměněna umyvadla v učebnách. V současné době probíhá 
v suterénu školy rozsáhlá rekonstrukce omítek, stropů, položení nové dlažby, 
výměna radiátorů ústředního topení. Místnosti jsou určeny pro družinu. Vzhle-
dem k tomu, že byly vlhké a plesnivé, nemohly být pro pobyt dětí využívány. 

Změnu k lepšímu doznal i objekt Fojtství. V trámovém sále byla vybrouše-
na a nalakována před plesovou sezónou podlaha, kuchyň byla doplněna jed-
ním novým plynovým sporákem s el. troubou, zakoupena byla výkonná dvojdíl-
ná fritéza a plynový gril. V letošním roce chceme kuchyň vybavit digestoří a 
novou kuchyňskou linkou. Výraznou proměnou prošla místnost vedle vinárny, 
kterou nazýváme klubovna. Mnohým je známa jako zatuchlá plesnivá místnost. 
To už asi tři měsíce není pravda. Místnost je opravená, omítky do výšky 1,5 
metru otlučeny a znovu nahozeny sanační omítkou. Místnost je vymalována a 
trvale odvětrávána. Je vybavena novým nábytkem (židle, stoly), vybavena prů-
tokovým ohřívačem vody. Je vhodná pro schůze, oslavy a podobné akce do 30 
osob. V letošním roce bude dovybavena nádobím (sklo, šálky na kávu apod.). 

Veškeré práce kromě stavby chodníku a výměny oken byly zadávány ob-
čanům – živnostníkům s bydlištěm v Libhošti nebo pocházejícím z Libhoště. 
Měli jsme možnost porovnat nabídky větších firem, působících v regionu, na 
práce s nabídkami jejich. Cenová nabídka místních byla vždy podstatně nižší, 
a to i o polovinu.  

Významný podíl na tom, co se podařilo v obci za půl roku udělat (veškeré 
práce v obci byly započaty až po 1.6.2011) má Petr Bradáč, technický pracov-
ník obce. Spolu s Jaromírem Hajdou a Jaroslavou Podešvovou, zaměstnanci 
obce, udělali kus práce, která je vidět. Chtěl bych jim touto cestou poděkovat. 
Stejně tak bych chtěl vyslovit poděkování Antonínu Pustějovskému a jeho sy-
novi Josefu Šimíčkovi, Janu Poláškovi, Vladimíru Hanzelkovi a jeho synu Miro-
slavovi, a Jiřímu Šumnému za pomoc obci při provádění oprav a údržbě obec-
ního majetku. 

Máme za sebou první rok samostatnosti, kdy si obec prostřednictvím vo-
lených orgánů rozhoduje o své budoucnosti. Za první rok se v Libhošti udělalo 
mnohem víc, než za několik let zpátky. Přitom hospodaření obce za rok 2011 
skončilo jako přebytkové. A to byl i jeden z hlavních důvodů, proč se Libhošť 
osamostatnila. Snad se o správnosti odtržení od Nového Jičína brzy přesvědčí 
i váhající občané. 

Ing. Milan Honeš 
místostarosta 
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Úpravy na internetových stránkách obce 

Jak už ve svém úvodním článku zmínila starostka Ing. Helena Šimíčková, 
doznaly internetové stránky naší obce v posledních týdnech několika menších, 
ale i větších změn. V následujících řádcích se pokusím nastínit, v čem tyto 
změny spočívají. 
 

Vyhlášky, předpisy, smlouvy a dohody 

Za jako víceméně kosmetickou úpravu by se možná mnohými dala označit 
změna ve struktuře a řazení menu záložky Obecní úřad, kde nově přibyly po-
ložky, sloužící ke zveřejňování nejenom platných vyhlášek a předpisů, vyda-
ných obcí Libhošť, ale také, a to zejména, ke zveřejňování smluv a dohod, 
podepsaných vedením obce. Tato „kosmetická změna“ je ovšem něco, na čem 
si členové Rady obce (RO) a vedení obce velmi zakládají, neboť tímto de-facto 
dochází k naplnění jejich předvolebních slibů, spočívajících, mimo jiné, 
v příslibu maximální otevřenosti vedení obce vůči občanům Libhoště. Touto 
otevřeností a transparentností bylo myšleno zejména to, že členové vedení 
obce nebudou před občany Libhoště tajit či skrývat žádné smlouvy či dohody, 
uzavřené vedením obce Libhošť, a naopak budou se snažit o to, aby si i oby-
čejný občan Libhoště mohl během krátké chvíle najít a přečíst smlouvy a do-
hody, které jejich jménem uzavřeli jejich zvolení zástupci.  

Rada obce už počátku svého působení pravidelně zveřejňuje 
v Libhošťském zpravodaji a na internetových stránkách detailní záznamy ze 
svých jednání, kterou jsou vlastně téměř totožné se zněním oficiálních zápisů 
z jednání RO (většinou jsou tam pouze vypuštěny údaje, týkající se ochrany 
osobních údajů). Na tomto místě je vhodné připomenout, že RO, na rozdíl od 
zastupitelstva, nemá zákonnou povinnost tyto zápisy ze svých jednání zveřej-
ňovat a záleží skutečně na dobré vůli RO, zda hodlá občany takto detailně 
informovat o své činnosti, či nikoliv. Jak už bylo řečeno výše, členové Rady 
obce Libhošť se rozhodli jít cestou maximální otevřenosti a chtějí se tímto způ-
sobem stát možná jakousi inspirací a příkladem pro ostatní obce, kde zveřej-
ňování podobných informací rozhodně není zvykem, ba naopak (stačí se podí-
vat na internetové stránky některých jiných obcí). 

Zveřejňováním důležitých smluv a dohod na internetových stránkách tedy 
činí vedení obce další krok k maximální otevřenosti vůči občanům.  

 

Kalendáře 

Další novinkou, kterou mohli návštěvníci internetových stránek naší obce 
v druhé polovině ledna zaznamenat, bylo vytvoření nové položky hlavního me-
nu s názvem „Kalendáře“. Jak už název této položky menu napovídá, občané 
zde najdou informace o plánovaných kulturních, společenských, sportovních, 
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ale i soukromých akcích, konaných na území obce Libhošť. Jistě, mnozí na-
mítnou, že takový kalendář už byl od samotného spuštění stránek umístěn na 
úvodní straně, tudíž se nejedná zas o tak velkou změnu. Ano, to je pravda, 
nicméně pokud se přepnete do oné položky Kalendáře, zjistíte, že tam není 
kalendář jeden, ale hned čtyři: 

- Kalendář událostí,  
- Akce na Fojtství, 
- Akce v klubovně, 
- Tělocvična 

Pojďme si nyní ve stručnosti vysvětlit, k čemu jsou jednotlivé kalendáře ur-
čeny a jaké informace na nich občané budou nacházet. 

Kalendář událostí je v zásadě stejným kalendářem, který jste v minulých 
měsících nacházeli na úvodní straně internetových stránek. Tento kalendář 
bude i nadále ukazovat termíny větších akcí, konaných na území obce Libhošť 
(např. Drakiády, Slety čarodějnic, Dny obce, poutě, zábavy, apod.). 

Naproti tomu kalendář s názvem Akce na Fojtství je nový, a jak už jeho 
název napovídá, bude ukazovat akce a události, konané výhradně v prostorách 
velkého sálu na Fojtství. Tento kalendář bude ovšem ukazovat termíny neje-
nom  akcí, konaných pod záštitou obce či místních spolků, ale i termíny konání 
soukromých akcí (samozřejmě bez konkrétních osobních údajů). To proto, aby 
si občané z důvodu velké vytíženosti sálu na Fojtství mohli sami učinit přehled 
o tom, který termín je ještě volný, a případně si mohli tento termín na obecním 
úřadě zamluvit.  

Kalendář s názvem Akce v klubovně bude, jak asi správně tušíte, podobně 
ukazovat akce plánované v klubovně vedle vinárny (opět i soukromé). 

Pokud jde o kalendář s názvem Tělocvična,  ten bude pochopitelně ukazo-
vat akce, konané v místní tělocvičně, s tím rozdílem, že zatímco výše uvedené 
kalendáře budou zobrazovat pouze informace o dni konané akce, kalendář 
Tělocvična bude ukazovat termíny akcí v konkrétních hodinách. Je to pochopi-
telné, neboť zatímco sál na Fojtství či klubovnu si občané či spolky většinou 
rezervují na jeden či více dnů, tělocvična je využívána jen na konkrétní hodiny, 
čili se může stát, že se tam během jednoho dne vystřídá více uživatelů. 
Z tohoto důvodu je nutné, aby byl kalendář akcí v tělocvičně zobrazován po 
hodinách (analogie školního rozvrhu hodin), a ne po dnech. 

V souvislosti s výše uvedenými kalendáři bych rád požádal občany o 
shovívavost, neboť kalendáře jsou spuštěny stále jen v testovací verzi, 
tudíž mohou vykazovat jisté nedostatky a poruchy ve funkčnosti. K jejich 
plnému odladění by mělo dojít během měsíce února, tak, aby občané 
mohli plně využít jejich služeb od března tohoto roku. Děkuji za pochope-
ní. 

Aleš Hána 
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Plán činnosti Komise pro rozvoj obce pro rok 2012 

V letošním roce je jedním z nejdůležitějších úkolů členů komise dokončení 
zpracování strategického plánu rozvoje obce. Tento dokument by měl být 
základem pro koncepční rozvoj naší obce v dlouhodobějším časovém horizon-
tu.  

Další úkol jsme dostali de facto od vás občanů, když jste v dotazníku in-
vestičních a rozvojových priorit určili jako první prioritu výstavbu chodníkových 
těles. Proto bude v nejbližší době vypracována projektová dokumentace a ná-
sledné zapojení do některého z dotačních programů. S chodníkovým tělesem 
je zatím počítáno jen na tzv. Císařské cestě, a protože není zatím dokončena 
kanalizace, tak v první etapě výstavby je realizovatelný úsek „Kovárna-
Leidová“. 

Jelikož projektové dokumentace jsou nedílnou součástí jakékoliv žádosti o 
dotaci a rozpočet obce pro rok 2012 počítá s výdaji na ně, plánujeme vypraco-
vat navíc dokumentaci na výstavbu multifunkčního hřiště a dále celkové kon-
cepce revitalizace středu obce ( okolí školy, školky, tělocvičny, Orelského hřiště 
a obecního úřadu). 

Martin Skalík 
 

Komise pro občanské záležitosti 

K  1. 1. 2012 byla Radou obce ustanovena nová komise s názvem Komise 
pro občanské záležitosti. Náplní komise bude vítání občánků, významná jubilea 
seniorů, besedy se zaměřením na sociální otázky a státní svátky.  

Tak, jak obec převzala vítání občánků a pořádá dvakrát ročně slavnostní 
vítání na Fojtství, také významná jubilea seniorů bychom chtěli dělat formou 
společných oslav. Tato setkání proběhnou dvakrát ročně na Fojtství. Pokud by 
z jakýchkoliv důvodů oslovený jubilant nemohl přijít, může být navštíven členy 
komise osobně. 

Besedy bychom chtěli zaměřit na problémy se zvýšenou kriminalitou vůči 
starým občanům, poučení, jak se tomu bránit. Dále bychom chtěli přiblížit mož-
nosti využívání různých sociálních zařízení. 

Toto nastínění našeho programu ovšem není konečné. Rádi bychom od 
Vás dostávali další podněty, připomínky, a také žádosti v případě nutné pomoci 
osamoceným seniorům. 

V tomto případě se můžete obracet na členy komise: 
Miloslava Blažková, Růžena Hanzelková, Veronika Blažková, Milada Vágaiová, 
Hana Balážová, Veronika Zaicová, Jarmila Boháčová, Petr Genserek   

Za komisi pro občanské záležitosti  
Miloslava Blažková 
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Ohlédnutí za činností Komise pro přípravu oslav 
600. letého výročí první písemné zmínky  

o obci Libhošť  

Vážení spoluobčané, 
dovolte, abych se v tomto článku opět vrátila k činnosti komise 600. výročí prv-
ní písemné zprávy o naší obci. Tato komise měla svou činnost vymezenu pou-
ze na jeden rok. 

Její akce byly ovšem velmi rozmanité a spolupracovaly na nich všechny 
složky, působící v obci. Proto bych ještě jednou všem chtěla poděkovat za 
aktivitu.  Možná se nám vše nepodařilo udělat tak, jak si mnozí představovali, 
ale byl to jen začátek práce na dlouhou trať. Obec teprve začala fungovat a už 
jsme stáli před tak významnými oslavami. Doufám, že i nadále bude naše spo-
lupráce fungovat jako dosud a nikdo se nenechá odradit malichernostmi. 

Činnost komise skončila, ale protože jsme Vám zůstali některé plánované 
akce dlužni, budeme se snažit tyto uskutečnit ve spolupráci s osvětovou bese-
dou a komisí pro kulturu a sport v letošním roce. 

Poděkování patří také všem členům komise. Byla jsem pověřena vedením 
nové komise a někteří členové v ní zůstali pracovat. Doufám ale, že i bývalí 
členové nám zachovají přízeň a budou nám nápomocni v další práci. Spolu-
práce může být provázána i s komisí pro kulturu a sport, jejíž předsedkyní se 
stala paní Radka Bolomová. 

Přeji nám všem hodně úspěšných akcí v roce 2012. 
Miloslava Blažková    

   
 
 

 

Tříkrálová sbírka 

Já chodím na tři krále, protože z toho mám dobrý pocit, když vím, že tím 
pomohu mnoha lidem, kteří jsou těžce nemocní.  

V pátek 13.1 jsme začali chodit v 16:00 hod a chodili jsme do 18:00 hod., 
pár lidí nám neotevřelo. Byla zima, ale my jsme se nenechali odradit. V sobotu 
nám také pár lidí neotevřelo, ale nějak jsme si tím nelámali hlavu. Když jsme 
obešli náš úsek, šli jsme k vedoucí Martině na čaj, rozdělit si dobroty, které 
jsme dostali, rozloučili se a šli domů.  

Vaše Veronika Horáčková 
 

Výsledky Tříkrálové sbírky v Libhošti 

206 p. Hanzelková     2 931 Kč 
204 p. Kvitová M.       10 179 Kč 

Z OBECNÍHO DĚNÍ  
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202 p. Kvitová P.       11 549 Kč 
201 p. Pístecká           5 827 Kč 
205 p. Škarková L.      4 705 Kč 
208 p. Škarková M.    10 251 Kč     

 celkem 45 442 Kč  

 

 

Pozvánka na besedu 

Horolezectví může mít i jinou tvář než drama či  adrenalin.  

Přijďte se o tom přesvědčit 

v pátek 17. února 2012 v 18.00 hodin 

do libhošťské klubovny v budově Fojtství (vedle vinárny). 

Marek Novotný zde pohovoří a promítne snímky z expedice na nejvyšší 
horu světa Mount Everest (8 850 m). 

Přijďte se odpoutat od reality všedních dní a prožít spolu s horolezcem Markem 
Novotným, který pochází z Novojičínska, jeho dobrodružství na úchvatné, 
krásné i těžké hory Himalájí. Nádherná příroda Himálají, inspirativní kultura 
Nepálu, zasněžené nejvyšší štíty planety a expedice, která dokázala, 
že horolezectví není jen drama. 

Besedu připravila komise pro kulturu a sport v souvislosti s organizováním 
„Cestovatelských besed“. Vstupné je dobrovolné. 
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Pyžamový bál - poděkování 

V sobotu 21.1.2012 se uskutečnil v sále u Kolářů již 6. ročník Pyžamového 
bálu. Chtěli bychom touto cestou poděkovat všem, kdo pomáhali s organizací 
plesu a všem sponzorům. Během večera jsme mohli shlédnout vystoupení 
mažoretek z Paskova - JIŘINKY. Toto představení bylo úžasné a ženy si to 
opravdu užívaly. Návštěvníci plesu se jim odvděčili obrovským potleskem. JI-
ŘINKY nám všem ukázaly, že i v seniorském věku se dá nádherně pobavit a 
zatančit si. Tohle by mohla být výzva pro naše seniorky z obce.  

Za všechny ještě jednou moc děkují Petr a Jana Tomšíkovi, Radka Bolo-
mová. 

 

 
 

MUF v tělocvičně 

Protože od prosince se opravuje naše dočasná klubovna ve škole, dovolila 
nám obec scházet se v tělocvičně. Naše schůzky jsou hned trošku jiné. 

Dne 22.12.2011 jsme měli poslední  schůzku  v roce 2011. Abychom si 
zpestřili kroužek,  udělali jsme si předvánoční večírek. Každý z nás měl přinést 
nějaké to sladké vánoční cukroví, aby mohly všechny děti  i vedoucí  Janči a 
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Pete ochutnat.  Od Ježíška jsme dostali spoustu sportovního náčiní, se kterým 
hrajeme každou schůzku.  Potom Pete zavolal  Mufáky a vykřikl: „Ajne lajne!!“. 
Doprostřed tělocvičny jsme nanosili švédské bedny a na bedny každý připravil 
vánoční cukroví. Abychom si ten krásný večer užili, zapálila Boženka svíčky na 
oknech, uvařili jsme si čaj a Pete zhasl velké světlo. Děti se posadily  
k bednám, začaly ochutnávat cukroví, a přitom jsme zpívali vánoční koledy. 
Lada s maminkou nám k tomu hrály na kytaru. Říkali jsme si tajná přání, co 
bychom chtěli od Ježíška, a poté se rozloučili a šli domů. 

V lednu, jak jsme měli kroužek, Pete a Janči nás naučili novou hru „Hos-
poda“.  Hraje se tak, že kluci byli v hospůdce, seděli v kruhu a museli se pevně 
držet,  a my, děvčata, jsme se je snažily odtáhnout z hospody domů. Potom 
jsme si vyměnili role. Abychom si trošku odpočinuli, měli jsme chvilku volno a 
mohli si hrát a povídat.  Další nová hra se jmenovala  „Čarodějka, obr a skřet“ . 
Hrála se podobně jako kámen, nůžky, papír, teď. Čarodějka -papír, obr-kámen, 
skřet-nůžky, tato hra byla dobrá. Další kroužek jsme hráli hry s míčem, kde se 
hrálo o to, komu po určitém čase zůstane méně míčů v poli.  

V tělocvičně se na začátku každé schůzky trochu rozcvičíme, potom plní-
me odborky, a ti, co ještě nemají zkoušky MUFA, plní kapky a učí se. Potom 
hrajeme nové hry, někdy je nachystá Pete a Janči, někdy máme za úkol vy-
myslet novou hru my. Ke konci schůzky hraje Lada na kytaru a my zpíváme. 
Potom uklidíme a opouštíme tělocvičnu.   

 
Pa! Váš MUF 

Kája 
 

Vítání občánků 

Vážení rodiče, 

17. června 2012 se na sále Fojtství uskuteční první letošní vítání občánků. 
Rodiče, kteří již mají narozené dítě nebo do tohoto data potomka čekají a chtějí 
se naší slavnosti zúčastnit, žádáme o přihlášení u Miloslavy Blažkové (Břehy 
469). Všichni budou opět pozváni písemnou formou- pozvánkami. 

Vítání bude spojeno se slavnostním vystoupením dětí MŠ a ZŠ. Protože 
naše obec v letošním roce oslaví 30. výročí vítání prvního občánka, chtěli by-
chom také na tuto slavnost pozvat všechny její dřívější organizátory. Ti budou 
navštíveni členy komise a pozváni osobně.  

 
Za Komisi pro občanské záležitosti  

Miloslava Blažková 
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Redakce Libhošťského zpravodaje obdržela v minulém měsíci email od 

libhošťského rodáka Zdeňka Kahánka, který si dovolujeme zde uvést v plném 
rozsahu: 

Vážená redakce,  
jako rodák si občas prolistuji stránky Libhošťského zpravodaje na internetu 
s fotografiemi staršího i novějšího data. Proto vám v příloze posílám fotky, kte-
ré tam určitě nejsou rozšířené. Je to fotka z dvoudenního zájezdu TJ Sokol z 
roku 1959 a to: Luhačovice, Velehrad, návštěva vinařů u Znojma, Vranovská 
přehrada a Macocha. Pokud nic nebrání zveřejnění, většina lidí se pozná. Na 
další není nic zvláštního, jen pohled z Hůrky, se všemi těmi řadami švestek, 
což si dříve postěžoval ve zpravodaji Olda Sobek, že se nedochovala. Tím ho 
taky zdravím. 

S pozdravem, 
Kahánek Zděněk 

 
 

OD VÁS  

Fotka z dvoudenního zájezdu TJ Sokol z roku 1959 a to: Luhačovice, Velehrad, 
návštěva vinařů u Znojma, Vranovská přehrada a Macocha. 

 
Poznáváte, kdo se nachází na této fotce?  

Pokud ano, tak prosím napište na adresu zpravodaj@libhost.cz, nebo odpo-

věď zanechejte  na obecním úřadě a my ji rádi v příštím čísle zveřejníme. 

mailto:zpravodaj@libhost.cz
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Nezbývá, než panu Zdeňku Kahánkovi poděkovat za jeho příspěvek, který 
může zároveň sloužit jako jakýsi námět a inspirace pro občany Libhoště, kteří 
se také chtějí podělit o své fotografie, na kterých  jsou zachyceny okamžiky 
z nedávné historie Libhoště. 

Pokud takové fotografie máte a rádi byste se o ně podělili i 
s ostatními občany Libhoště, neváhejte a kontaktujte kohokoliv 
z redakční rady zpravodaje, nebo je zašlete na adresu zpravo-
daj@libhost.cz anebo je můžete přinést na obecní úřad, kde budou 
hned zpracovány a Vy si je opět můžete hned odnést domů. Děku-
jeme za případnou spolupráci. 

 
Aleš Hána 

 
 
 

 

Léky přímo z přírody - citrón 

Irena Horáková 

Citrón je ovoce bohaté na vitamín C, 
které nám jistě prospěje v pochmurných 
zimních dnech k povzbuzení imunity proti 
infekčním onemocněním. Asi většina z nás 
používá citróny k ochucení čaje, avšak 
citrony se dají využít i jinými způsoby a 
jejich účinky bývají někdy skoro zázračné. 

Citrón je nejrozšířenějším ovocem na 
zeměkouli. Většina rostlin a plodin roste jen 
v určitých klimatických pásmech, citrón ale 
patří mezi „univerzální“ rostliny, které ros-
tou a plodí ovoce hned v několika pás-
mech. Citrón obsahuje mnoho tělu užiteč-
ných látek, např. provitamín A, vitamíny 

skupiny B, vitamín C, z minerálních látek je to vápník, hořčík, železo, sodík, 
draslík, mangan, měď, zinek, fosfor a síra. 

Co bychom měli mít na paměti je, že citron máme užívat ředěný. Můžete 
začít svůj den citrónovou šťávou přilitou do sklenice teplé vody. Tato kombina-
ce pročišťuje organismus od toxinů a odpadních látek. To se samozřejmě pro-
jeví na vaší kůži. Bude čistá a zářící. Pravidelné pití naředěné citrónové šťávy 
zlepšuje trávení, stimuluje produkci žluči, reguluje tělesnou váhu, snižuje vyso-
ký krevní tlak, zlepšuje krevní oběh a působí proti trombóze. 

ZDRAVÍ A ŽIVOTNÍ STYL  

mailto:zpravodaj@libhost.cz
mailto:zpravodaj@libhost.cz
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Potírání dásní šťávou z citrónu pomáhá zastavit krvácení a zpevnit dásně. 
Potírání nehtů kouskem citrónu pomáhá při záděrách, lámání nehtů a bílých 
skvrnách na nehtech, což většinou svědčí o nedostatku zinku a vápníku v or-
ganismu. 
Citrónovou šťávou můžete potřít kůži po hmyzím štípnutí nebo včelím bodnutí, 
při svědění, výskytu akné či některých typů ekzémů. 

Vtírání citrónové šťávy do pokožky hlavy pomáhá při infekcích skalpu a 
padání vlasů. 

Citrón může být použit i jako vlasový kondicionér. Přidejte šťávu z citrónu 
do hrnku s vodou a použijte na poslední spláchnutí vlasů. Citrón lze též přidat 
do "čajové vody". Povařte použité čajové lístky v dostatečném množství vody a 
poté tekutinu zchlaďte. Přikapejte citrónovou šťávu a použijte na poslední 
spláchnutí vlasů. Tato procedura dodá vlasům v obtížných letních dnech jas. 
Citrónová šťáva odstraňuje usazené soli z organismu. Při dně a jiných kloub-
ních potížích se doporučuje každodenní pití zředěné šťávy z citrónů a potírání 
kostních výrůstků. 

Citróny obsahují éterické oleje, které pomáhají rozpouštět žlučové kame-
ny, mají antibakteriální účinky a snižují horečku. Pití citrónové šťávy a její při-
dávání do rozličných salátů pročisťuje játra i ledviny. 

Poněkud zvláštní se může zdát skutečnost, že citrónová šťáva v organis-
mu působí zásaditě a citrón neutralizuje nadměrnou produkci kyseliny solné v 
žaludku. Tím pádem může být i účinný pomocník při pálení žáhy. 
 
 
 

 
 

 
 

Ředitelství Základní školy a Mateřské školy, Libhošť 90, pří-
spěvková organizace 

vyhlašuje 
dle § 36 zákona č. 561/2004 Sb. o předškolním, základním, středním, 

vyšším odborném a jiném vzdělávání ( školský zákon), v platném znění 
 

ZÁPIS  ŽÁKŮ 
 

DO 1. TŘÍDY ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
V LIBHOŠTI PRO ŠKOLNÍ ROK 2012-2013 

 

ZPRÁVY ZE ŠKOL  
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Zápis se bude konat 
ve středu 8. února od 14.00 do 18.00 hodin 

 
Rodiče nebo zákonný zástupce dítěte přinesou k zápisu rodný list dítěte a 
doklad o bydlišti ( občanský průkaz rodičů nebo zákonného zástupce). 
Upozorňujeme rodiče, že dle zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, zá-
kladním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání ( školský zákon), 
v platném znění, jsou povinni přihlásit k zápisu k povinné školní docház-
ce všechny děti, které do 31. srpna 2012 dosáhnou 6-ti let věku. 
O odložení povinné školní docházky rozhodne ředitel školy na základě 
odborného posouzení příslušného poradenského zařízení a odborného 
lékaře. 
 

 

Co budou děti potřebovat 1. září 2012 do školy? 

 školní penál 

 ořezávátko  

 později pero "Tornádo" 

 kvalitní pastelky 

 lepidlo na papír 

 nůžky s kulatými konci 

 temperové barvy 6 ks 

 malý ručník 

 přezůvky  

 sáček na přezůvky 

 cvičební úbor a cvičební obuv v plátěném sáčku 

 školní aktovku 

 obaly na učebnice nekupujte, budou upřesněny v září podle typů 
učebnic! 

 

Co děti dostanou od školy zdarma? 

Učebnice  

 Matematika 

 Živá abeceda 

 Slabikář 

 Písanky 

 Prvouka 

 Písmena a číslice 

 notýsek pro 1. třídu 
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Pomůcky  

 voskovky 

 2 obyčejné tužky 

 2 kulaté štětce 

 pero Tornádo 

 skicák , čtvrtky A4, barevné papíry 

 modelína, lepidlo 

 guma, nůžky, ořezávátko 
 
 

Náměty pro práci s budoucími prvňáčky 

 Rozvoj sluchového vnímání a sluchové paměti. Rozvoj sluchové analýzy a 
syntézy. 

 Opakování rytmu, rozvíjení příběhu – např. co si vezmu na zahrádku… 
Vymýšlení slov, která začínají určitou hláskou, vytleskávání rytmu písničky, 
rozdělování slova na slabiky. 

 Znalost barev. Navlékání korálků podle barev, vybarvování obrázku podle 
instrukcí. 

 Rozvoj pravolevé orientace, oblékání panáka dle instrukcí, - např. ponožku 
dej na pravou nohu apod., obrázek: 
namaluj vpravo nahoře sluníčko, vlevo dolů domeček. 

 Matematické představy: děti počítají v ZOO zvířátka, vztahy více - méně, 
kolik přišlo, kolik odešlo, třídit geometrické tvary, cvičit orientaci v řadě – 
první, druhý…..poslední. 

 Rozvoj grafomotoriky, uvolňování horních končetin v ramenním kloubu – 
vestoje u svislé plochy, loketního kloubu – vestoje u stolku, 
zápěstí – vsedě s opřeným loktem a sklopeným zápěstím. Dbát na správný 
úchop – tzv.špetku. 
 
 

Co mohou udělat rodiče pro školní zralost dítěte 

 Snažte se s ním strávit co nejvíce času. 

 Kreslete s ním, modelujte a jinak tvořte, čtěte mu knížky, společně si je 
prohlížejte. 

 Pokud je to třeba, docházejte na logopedii a denně cvičte výslovnost. 

 Učte dítě sebeobsluze. 

 Veďte je k soustředěnosti na daný úkol. 

 U nejistého dítěte se zaměřte na posilování jeho sebedůvěry. 
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Předškolák by měl 

 Znát své jméno, příjmení a adresu. 

 Vyslovovat všechny hlásky. 

 Správně držet tužku mezi palcem a ukazováčkem, aby konec tužky mířil k 
rameni, netlačit. 

 Pracovat samostatně v kolektivu ostatních dětí. 

 U zadaného úkolu vydržet aspoň čtvrt hodiny a být schopen dokončit práci. 

 Mít číselnou představu do pěti. 

 Vystřihovat jednoduché tvary. 

 Sluchem rozpoznat první a poslední hlásku ve slově. 

 Samostatně se obléci. 

 Znát zásady slušného chování – pozdravit, poděkovat, požádat o něco. 

 Dodržovat základní hygienu (mytí rukou před jídlem a po použití WC, pou-
žívat kapesník). 

 Jíst lžicí i příborem. 

 Dokázat pozorně poslouchat pohádku, vyprávění a jednoduše reproduko-
vat text, popř. odpovědět na otázku. 
 
 

 
 
 
 

V zimních měsících probíhají zabijačky, proto většina z vás doma (nebo 
v obchodě) určitě objeví škvarky.  U nás doma oblíbené jídlo z této pochutiny 
jsou Škvarkové placky – s velmi jednoduchou a rychlou přípravou, k večeři jako 
dělané.  A pro milovnice sladkého jsem si tentokrát připravila Čokoládovou 
pěnu, kterou zase milují moje kamarádky, které podezřívám, že nás mnohdy 
navštěvují právě kvůli této laskomině. Tak s chutí do toho: 
 
ŠKVARKOVÉ PLACKY (doba přípravy těsta cca 10 min., pečení cca 20 min.) 
Množství na cca 20 placek velikosti dlaně: 250g vepřových škvarků, 4g instant-
ního droždí, 300g polohrubé mouky, 2 dcl mléka, 1 vejce, sádlo, zelená petr-
želka, sůl, pepř, chilli 
 

Smícháme mouku, droždí, sůl, překrájené škvarky, mléko, vejce, koření a 
nakrájenou petrželku a necháme 5 minut odležet. Podsypeme hrubou moukou 
a vypracujeme těsto, které vyválíme na plát silný cca 0,5 cm (podle toho, jak 
chceme mít placky křupavé) a obrácenou sklenicí vykrajujeme placky. Dáme 
na sádlem vymazaný plech a pečeme na 200°C cca 7 min., poté otočíme a 
pečeme ještě dalších 7 min. Jsou chutné i studené následující den. 
 

NÁŠ I  VÁŠ RECEPTÁŘ  
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ČOKOLÁDOVÁ PĚNA (doba přípravy cca 20 min., nechat odležet v lednici 
přes noc) 
Množství na cca 4 skleničky: 100g hořké čokolády, 50g čokolády na vaření, 3 – 
4 vejce (z bílků potřebujeme sníh), 2 lžíce cukru moučka, 2 lžíce tekutého más-
la, 1 lžíce rumu. 
 

Rozlámeme čokoládu a ve vodní lázni na mírném ohni ji rozpustíme 
v šesti lžicích vody. Z bílků a jedné lžíce cukru vyšleháme sníh. Ze žloutků a 
jedné lžíce cukru vyšleháme pěnu, do ní přidáme rozpuštěnou čokoládu, máslo 
a rum. Nakonec do směsi velmi lehce vmícháme sníh. Pěnu přelijeme do skle-
niček a necháme odležet v lednici minimálně 6 hodin, ideálně přes noc. 
 

Připravila Petra Kozinová 
 

 

 

 
 

4. 2. 2012 - Program Hvězdárny a planetária Johanna Palisy – Ostrava - 
14:00 Martin a hvězda + Měsíc u krejčího -planetárium pro děti od 5 let, 
Hvězdárna a planetárium Johanna Palisy, Ostrava 
 
6.2.2012 - DANCE SCOPE - Klub Galerka – v 18 hod - Tanec ve Velké Britá-
nii 
Ukázky z choreografií doplněné odborným komentářem Mgr. Elvíry Němečko-
vé z Kiliánovy nadace v Praze. Vstup: 20 Kč.  
 
8.2.2012 - DÁMA S KAMÉLIEMI: Giuseppe Verdi – Balet - Divadlo Antonína 
Dvořáka - Jeden z nejznámějších milostných příběhů novodobých dějin v ta-
nečním podání a na hudbu ze známých i méně známých Verdiho oper. Tato 
baletní inscenace o třech jednáních a pěti dějstvích vznikla na motivy novely 
francouzského prozaika Alexandra Dumase ml. „La Dame aux camélias“. Ro-
mantický příběh vypráví o dívce Marguerite, která je svou krásou, bohatstvím a 
vkusem proslavená po celé Paříži. 
 
14.1.2012 - 29.2.2012 - Zpátky do pohádky - výstava - Slezskoostravský 
hrad - Prostřednictvím cca 60-ti kostýmů, rekvizit a kulis si můžete připome-
nout 15 známých pohádek z tvorby Československé a následně České televi-
ze. Uvidíte kostýmy z pohádek: Zlatovláska, Princové jsou na draka, Ráčkující 
princezna, Rumplcimpr-campr, Lotrando a Zubejda, Anděl Páně a mnohé další. 
Otevírací doba: 10:00 - 18:00 hodin, Vstup: Dospělí – 70Kč, Děti: 40 Kč.  
 
18. 2. 2012 – 7. Štramberský masopust – náměstí ve Štramberku 

KAM ZA KULTUROU 
 

http://www.kalendarakci.atlasceska.cz/zpatky-do-pohadky-vystava-slezskoostravsky-hrad-32546/
http://www.kalendarakci.atlasceska.cz/zpatky-do-pohadky-vystava-slezskoostravsky-hrad-32546/
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25.2.2012 - PLASTIC PEOPLE OF THE UNIVERSE - Nový Jičín – ve 20 hod 
Kdybychom neřekli vůbec nic, i to by stačilo. V prosinci vyšla živá nahrávka 
Non Stop Opera, dedikovaná Ivanu Jirousovi, kterým chce kapela říct, že jede 
nekonečné turné. Kdo je viděl loni na Colours, ví, jaké to je. Nejlepší starci a 
nejlepší basačka. Hovězí porážka věčnosti, síla charismatu. Více na: 
www.mksnj.cz 
 
02. 02. 2012 - 28. 02. 2012 Komiksový svět Alžběty Moravcové – Kopřivni-
ce - Městská knihovna Kopřivnice zve všechny příznivce komiksu na výstavu 
komiksu Alžběty Moravcové. Originální komiks mladé kopřivnické autorky s 
názvem „Svoboda je volba“ si ve velkém formátu budete moci prohlédnout v 
čítárně knihovny v kulturním domě. Čas: Otevřeno Po, Út, Čt, Pá v době 7:30-
12:00 a 12:30-18:00.  

Připravila Jana Roszková 
 
 
 
 
 
 

Halové turnaje - „Zimní halová liga“ 
 

MLADŠÍ  DOROST 

14. 1. 2012   –  Smilovice  -  baráž o postup do semifinále            

 TJ  SOKOL  SEDLIŠTĚ  -  FC  LIBHOŠŤ 2 : 0 
 SOKOL  BAŠKA   -   FC  LIBHOŠŤ 1 : 0 
 SK  METYLOVICE   -   FC  LIBHOŠŤ 3 : 1 
 Branky:  Bém Michal 
 TJ  RAŠKOVICE  -  FC  LIBHOŠŤ  2 : 4 
 Branky:  3 – Pustějovský Filip, 1 - Beránek Michael 
 
Turnaje se zúčastnili hráči: 
Daron Adam – Heralt Jakub, Žák Dominik, Juřica Adam, Beránek Michael, 
Bolom Marek, Pustějovský Filip, Bém Michal, Šindler Michal. 
Trenéři: Krumpoch Vlastimil a Rytíř Miroslav 
 
Pořadí turnaje:  
1. Sokol Baška 8 bodů, 2. SK Metylovice 7 b., 3. TJ Sokol Sedliště 6 b., 4. TJ 
Pražmo – Raškovice 4 b., 5. FC LIBHOŠŤ 3 b. 
 

Z FOTBALOVÉHO CLUBU  
 

http://www.kalendarakci.atlasceska.cz/plastic-people-of-the-universe-33102/
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STARŠÍ  DOROST 

14. 1. 2012   –  Smilovice  -  baráž o postup do semifinále 

 TJ  SKOTNICE   -   FC  LIBHOŠŤ 2 : 1 
 Branky:  Pustějovský Filip 
 TJ  S. LÍSKOVEC   -   FC  LIBHOŠŤ 5 : 0 
 TJ  SOKOL  SEDLIŠTĚ  -  FC  LIBHOŠŤ 0 : 0 
 TJ SOKOL HUKVALDY - FC  LIBHOŠŤ 1 : 1 
 Branky:  Beránek Michael 
 TJ  S.  STARÁ  BĚLÁ  -  FC  LIBHOŠŤ 1 : 0 
 
Turnaje se zúčastnili hráči: 
Chromečka Jan – Melnar Alois, Tomšík Vojtěch, Bolom Marek, Beránek Mi-
chael, Pustějovský Filip, Juřica Adam, Ištok Erich, Bém Michal. 
Trenéři: Krumpoch Vlastimil a Rytíř Miroslav 
 
Pořadí turnaje:  

1. TJ S. Lískovec 12 bodů, 2. TJ S. Sedliště 10 b., 3. TJ Skotnice 9 b., 4. TJ S. 
Hukvaldy 5 b., 6. TJ S: Stará Bělá 4 b., 6. FC LIBHOŠŤ 2 b.   
 
 

STARŠÍ  PŘÍPRAVKA 

29. 1. 2011   –  Brušperk  -  semifinále 

 FC KOZLOVICE   -   FC  LIBHOŠŤ 6 : 0 
 FC BIOCEL VRATIMOV - FC  LIBHOŠŤ 4 : 0 
 FK FOTBAL TŘINEC   -   FC  LIBHOŠŤ              10 : 0 
 TJ  UNIE  HLUBINA   -   FC  LIBHOŠŤ 1 : 0 
 TJ  D. STARÉ MĚSTO  -  FC  LIBHOŠŤ 5 : 0 
 
Turnaje se zúčastnili hráči: 
Kysučan Stanislav - Daron Daniel, Petr Vojtěch, Hanzelka Lukáš, Skalík Jakub, 
Kovačík Matěj, Blažek Matyáš, Hanzelka Lukáš, Žák David.  
Trenéři: Hanzelka Radek a Šimíček Josef 
 
Pořadí turnaje:  

1. FC Kozlovice 15 bodů, 2. FK Fotbal Třinec 12 b., 3. TJ Unie Hlubina 7 b., 4. 
TJ Durman Staré Město 5 b., 5. FC Biocel Vratimov  4 b., 6. FC LIBHOŠŤ 0 b. 
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MLADŠÍ  ŽÁCI 

 

29. 1. 2011   –  Brušperk  -  baráž  

 FK  STAŘÍČ   -   FC  LIBHOŠŤ 0 : 1 
 Branky:  Bátrla Tomáš 
 FK  PRIMUS  PŘÍBOR   -   FC  LIBHOŠŤ  0 : 3 
 Branky:  Šimíček Ondřej, Soukal Ondřej, Ištok Eduard 
 TJ  SMILOVICE   -   FC  LIBHOŠŤ 0 : 2 
 Branky:  2 - Bátrla Tomáš 
 FC  OSTRAVA – JIH   -   FC  LIBHOŠŤ 1 : 2 
 Branky:  Bátrla Tomáš, Soukal Ondřej 
 SK  ČELADNÁ   -   FC  LIBHOŠŤ 1 : 5 
 Branky:  4 - Bátrla Tomáš, 1 – Ištok Eduard 
 
Turnaje se zúčastnili hráči: 
Mička Filip - Kletenský Jaroslav, Šimíček Miroslav, Šimíček Ondřej, Hanzelka 
David, Hanzelka Lukáš, Ištok Eda, Ištok Radim, Trčka Jan, Bátrla Tomáš, Ko-
vačík Matěj, Soukal Ondřej.  
Trenéři: Hanzelka Radek a Šimíček Josef 
 
Pořadí turnaje:  

1. FC LIBHOŠŤ 15 bodů, 2. FK Příbor 8 b., 3. TJ Smilovice 7 b., 4. FC Ostra-
va - Jih 7 b.,  5. FK Staříč 6 b., 6. SK Čeladná 1 b. 
Družstvo postupuje do další baráže. 
 
 
Víte že… 
 

- v polovině měsíce ledna začala na našem hřišti příprava všech 
našich družstev na mistrovská utkání jarní části soutěžního roční-
ku 2011 – 2012.   

 
- FAČR ( Fotbalová asociace České republiky ) vytváří „registraci“ 

pro členskou evidenci ve FAČR. Evidence je povinná pro aktivní 
hráče všech věkových kategorií, trenéry, rozhodčí a funkcionáře. 
FAČR také provádí „registraci“ k evidenci dobrovolného členství 
pro fandy a příznivce fotbalu s povinností pravidelné roční platby 
členských příspěvků pro všechny evidované členy FAČR. Více se 
dozvíte na internetové adrese:  www.clenstvi.fotbal.cz  

 
 

http://www.clenstvi.fotbal.cz/
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STŘECHY A JEJICH  
REKONSTRUKCE 

KLEMPÍŘSTVÍ 
POKRÝVAČSTVÍ 

 

Komíny - Střechy-Nátěry-Krovy  2012 
Prodej, dodávka a montáže plechových střešních tašek na míru vaší 
střechy. Rádi vám pomůžeme navrhnout barvu a správnou povrchovou 
úpravu jak u plechových střech, tak i u jiných typů střešních krytin, 
jako jsou betonové  a  pálené střešní krytiny, dále modifikované hyd-
roizolační pásy plochých střech a střešní šindele tak, aby životnost ma-
teriálů byla co nejdelší. Dodávky jsou včetně všech správně navržených 
doplňků, jako jsou různé ochranné prvky proti ptákům, sněhové zá-
brany, střešní okna, okapové systémy a další tak, aby střecha byla 
plně funkční. 
Neváhejte nás proto kontaktovat a my vám dle vaší dokumentace ne-
bo skutečnosti u vás na stavbě zpracujeme výpočet materiálu  a  pří-
padně práce.  Krátké dodací lhůty rozvozu materiálu. Akční ceny na 
vybrané typy materiálu. 
 
Při předložení tohoto letáku sleva 10% na střešní krytinu na objednáv-
ky uzavřené do 14.4.2012 

mobil: 603 744 364    telefon:558 439 732 

 
 
 
 
 

INZERCE 
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